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Årsmötesprotokoll Sörfjärdens Intresseförening 2024-07-07,  
i Kulturkapellet.  
 

§ 1 Inger Hasselberg öppnar mötet 

§ 2 Inger Hasselberg väljs till mötesordförande 

§ 3 Ulrika Danielsson väljs till mötessekreterare 

§ 4 Ingela Johansson väljs till protokolljusterare tillsammans med mötets ordförande. 

§ 5 Mötet fastställde att årsmötet utlysts enligt stadgarna. 

§ 6 Årsmötets dagordning fastställdes. Punkt nr 9 ströks eftersom 9 och 10 var dubbletter. 

§ 7 Ulrika redogjorde för Intresseföreningens verksamhetsberättelse som sedan godkändes av 
årsmötet. Korrigering noterades att det inte var Åke Myrberg som ledde inledningsmarschen utan det 
var Håkan Zetterström. 

§ 8 Revisorernas berättelse föredrogs för årsmötets deltagare som beslutade om ansvarsfrihet för 
2023–2024 års styrelse. Notering gjordes att revisorerna kommer lämna in ett kompletterande 
skriftligt underlag.  

§ 9 Val av styrelse och övriga förtroendeposter för 2024–2025 

Ordförande:        

Ulrika Danielsson, ordförande (omval) 

Ledamöter: 

Inger Hasselberg (omval till 2026) 

Ingela Johansson (omval till 2026)  

Ulla-Britt Andersson (kassör) och Ann Torstensson kvarstår till 2025 

Suppleanter: 

Bengt Holmberg (omval till 2026) 

Anders Paulsson kvarstår till 2025 

Revisor: 

Ylva Hägglund kvarstår till 2025 

Revisorssuppleant: 

Lisa Hasselberg (omval till 2026) 

Valberedning:       

Pelle Callermo (omval till 2026) 

Åsa-Pia Järliden kvarstår till 2025 

§ 10 Årsmötet fastställer medlemsavgiften till 100 kronor/år och hushåll. (Medlemsantalet i 
Intresseföreningen är ca 100 och det finns ca 340 fastigheter i Sörfjärden) 

§ 11 Övriga frågor: 
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Pågående dialog med kommunen om flytt av återvinningsstationen till ny föreslagen plats (på 
kommunägd mark). Inplanerat möte har fått skjutas på pga sjukdom. Vi har identifierat ett antal skäl 
till att flytt bör ske. Önskemål om att styrelsen jobbar vidare med frågan om annan plats för 
återvinningsstationen.  

Hjärtstartaren har fått nytt huvudbatteri och testats, allt ok. HLR-skyltar uppdateras och sätts upp i 
byn. (10-15 stycken skyltar).  

Önskemål om att föreningen skaffar ett swishkonto, vilket styrelsen tar beslut om vid nästa 
styrelsemöte.  

Intresseföreningen utser Per Swedenström att vara sammankallande, i dialog med styrelsen, för 
arbetet med ny badtrappa vid piren. En insamling påbörjas för detta ändamål.  

Önskemål om att styrelsen tar in kostnadsförslag för inköp av högtalare, mikrofoner, mixerbord (till 
midsommarfirande).  

Åke Myrberg har under 40 år tagit ansvar för att midsommarstången tas ner och hamnar i 
vinterförvaring, samt med tillhörande ståltrådskransar och vajer. Besluts togs att framöver kommer 
stången tas ner i samband med strandstädningen och ståltrådskransar och vajer kommer framöver att 
förvaras hos Ingela Johansson.  

Presentation av projektet vresrosor där endast några timmar återstår. 

§ 12 Datum för årsmöte 2025 bestäms till söndagen 13 juli klockan 10.00 i Kulturkapellet. 

§ 13 Årsmötet avslutas. 

 

Inger Hasselberg Ulrika Danielsson 

Ordförande Sekreterare 

 

Ingela Johansson 

Justerare 


